
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 27/2015 

Aika: 7.10.2015, 8.15  

Paikka: A106, T-Talo 

Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 

Sihteeri: Lauri Lavanti 

Paikalla: Mira Lindroos, Jooel Friman, Reetta Arokoski, Matias Murole, Emmi Peltonen (poistui 9:34, 

saapui 9:39), Johannes Vainio, Julia Isotalo (saapui 8:35) 

 

1. Kokouksen avaus 

  Kokous avattiin ajassa 8.18. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Johannes Vainio ja Mira Lindroos. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

 Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Postissa tuli yhteistyösopimus Elisalta, kutsu Teekkariperinnejuhlaan sekä ilmoitus 

Viestintävirastolta informaatioverkostot.fin omistajuudesta. Lauri toi itsetehtyjä kinkku-

juustosarvia. 3 ehdokasta Athenelta edustajistovaaleissa. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

Saaja Summa Perustelu Päätös 

Teekkarispeksi 150 € Fuksisitsien valo ja tekniikka Hyväksyttiin 

Glo Hotels 2026 € Yritysilta Hyväksyttiin 

Jooel Friman 22,19 € Kokoustarjoilut ja legoja 

yritysiltaan 

Hyväksyttiin 

Lauri Lavanti 5 € Kokoustarjoilut Hyväksyttiin 

Emmi Peltonen 29,43 € Olkkarikahvittelu-tarpeet Hyväksyttiin 



Cecilia Berg 8,75 € 7 kahvimaitoa OLOhuoneelle Hyväksyttiin 

Tomi Laakso 45 € Yhteislähtö RWBK:n konserttiin Hyväksyttiin 

Atte Keinänen 8,85 € Towerfall - PS4 peli Hyväksyttiin 

 

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

 Aleksi: Fiilistelee höpöjä. 

 Lauri: Kiireistä. 

 Johannes: Väsyttää. 

 Emmi: Oli kivat proffakahvittelut. Mukavat mentorisessiot. 

 Jooel: Vähän vääntöä yrityssuhteissa, mutta tänään Yritysilta. 

 Mira: Menettänyt uskonsa suomalaiseen liikenteeseen. 

 Reetta: Hyvä päivä eilen. Heräsi aikasin. 

 Matias: Ollut Athenen tapahtumissa, ja tykännyt menosta tosi paljon. 

 Julia saapui 8:35. 

 Julia: Tänään sitsit ja huomenna sitsit, kivaa. 

Siirryttiin kohtaan 9.1. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

 

8.1. Uudet jäsenet 

  Matias Murole hyväksyttiin ulkojäseneksi. 

 

8.2. Vaalit 27.10. 

  Tulevat. 

 

8.2.1. Pohjaesitys virkoihin ja vaalihaku 

Emmi Peltonen poistui 9:34. Emmi Peltonen saapui 9:39. Tehtiin pohjaehdotus 

viroista. 

 

8.3. Pöytäkirjojen tarkastukset 

  Johannekselle toimitetaan julkaistavat. 

 

8.4. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, Hupiministeri) 

  Ethanan kaudet alkoivat. 

 

8.5. Mitä muuta tuli tehtyä? 



 - 

 

9. Yrityssuhteet 

 

9.1. Kuulumiset 

Tänään on Yritysilta, Tieto peruutti eilen. Kaikki mennyt tähän asti hyvin. 

 

9.2. Marathon 

Jonotus oli. 

 

9.3. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

Paljon hommia toimareilla, ja paljon excuja. 

 

9.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

GoForen excu ei mennyt ihan nappiin. Yrityssuhteiden dokumentaatiota pitää parantaa. 

Yksi toimari lisää ensi vuodelle olisi hyvä, esimerkiksi rekryvastaava, joka vastaisi 

rekrytointi-asioista. Siirryttiin takaisin kohtaan 8.1. 

 

10. Tiedotusasiat 

 

10.1. Some-vastuut 

Johanneksella kuukausipostaus, IE puolestaan hoitaa Höpöhöpö-sitseistä postauksen. 

Ethanasta olisi kiva saada jotain. Ensi viikolla on Unskin pitkä. 

 

10.2. Athene.fi kaksikieliseksi 

Prosessi on käynnissä. 

 

10.3. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATK-partio, 

Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 

- 

 

10.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

11. Opintoasiat 

 

11.1. Tieteen metodiikan opetus infolaisille 

Emmi esittelee tuloksia myöhemmin. 

 

11.2. Olkkarikahvit professoreille ja henkilökunnalle 



Menivät hyvin. Seuraavaksi Olkkariglögit 24.11. 

 

11.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Abivastaavalla on Koe Kampus!-tapahtuma tulossa. Alumnisuhteet ovat koululla esillä. 

 

12. Ulkosuhteet 

 

12.1. Infoähky  

Tulee, ilmo aukeaa kahden tunnin päästä. 

 

12.2. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCI-vastaava) 

- 

 

12.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

13. Phuksiasiat 

 

13.1. Unskin pitkä 

Tulee viikon päästä. 

 

13.2. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, ISOt) 

- 

 

13.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

14. KV-asiat 

 

14.1. Kuulumiset 

KvTMK siirtyy vuodenvaihteessa takaisin TJ:n alle, vappuna nyöri palautetaan käyttöön 

ja KvTMK:sta tulee puolitoistavuotinen toimikunta. 

 

14.2. Toimareiden kuulumiset (KV-ISOt) 

- 

 

14.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

SCI-FI sitsit oli. 

 

15. Tapahtumat 



 

15.1. PO:n karonkka 27.11. 

Ei varmaa tietoa. 

 

15.2. HöpöHöpöt 8.10. 

Huomenna. 

 

15.3. Toimareiden kuulumiset (Pikku-IE,Lukkarit,Valokuvaajat) 

Pikku-IE pääsee sitsaamaan tänään. Lukkarimestarille kuuluu hyvää. 

 

15.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

16. Muu toiminta 

 

16.1. Vuosijuhlaedustukset 

Teekkariperinnejuhlan kutsu tuli postissa. Mira ja Julia käyttävät. 

 

16.2. GoPro 

- 

 

16.3. Härpäkkeet 

Huomenna tehdään. 

 

16.4. Hallituksen virkistäytyminen 

Teekkariperinne-viikolla. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

 

17.1. Muut esille tulevat asiat 

- 

 

18. Seuraava kokous 

 

18.1. Seuraava kokous 

Tehdään doodle. 

 

18.2. Pullavuoro 

Antilla on seuraava vuoro. 

 



19. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 10:22. 

 

 


